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от Недялко Неделчев,

<Дж 4 ж А£!\ДТГОСПОДИН ПАНОВ,

Парк „Марно поле” е любимо място да отдих и разходка на много 
великотърновци, които освен от многобройните културни събития през 
летните месеци, са привлечени и от прохладата на водната каскада, чиито 
шадравани за съжаление не работят това лято. Какви действия е 
предприела ръководената от Вас администрация за отстраняване на 
проблема?

Моля, на основание чл.98 ал.1 от Правилника, питането, както и 
отговорът му, който желая да получа и в писмен вид, да бъдат включени 
като изказване от моя страна в предстоящото заседание на Общинския 
съвет.

09.07.2024 г. 
В.Търново
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